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Verslag Het Bestuur  
Nr. 4 – seizoen 2024-2025 

Plaats: Digitaal 
Datum: 19 november – 18.30 uur 

Aanwezig: Marc Gijs, Martin Van den Bergh, Didier Bosman, Jeroen Vanmassenhove en Frederik 
Noppe 
Verontschuldigd: Hedwig Amelinckx 

1. Goedkeuring verslag nr. 3 van 21 oktober 2024 
a. Geen opmerkingen en verslag wordt goedgekeurd. Frederik Noppe zal het verslag 

op de website plaatsen. 
 

2. Boekhouding 
a. Stand van zaken 2024: Frederik Noppe verwijst naar het gedetailleerd rapport dat 

ter voorbereiding aan de leden van de Algemene Vergadering werd verstuurd. Alles 
wordt van dichtbij opgevolgd. 

b. Begroting 2025:  
• Het overleg met Marc Gijs, Jeroen Vanmassenhove en Frederik Noppe is 

doorgegaan op 5 november. Daarbij werden nog enkele kleine aanpassingen 
doorgevoerd aan de begroting.  

• Er werden ook enkele voorstellen opgeworpen die in de nabije toekomst 
een impact kunnen hebben op de begroting.  

• Een bijkomend voorstel is het afschaffen van het prijzengeld op de Vlaamse 
Kampioenschappen ABCDE, en dit vanaf de B-klassementen en lager. Dit is 
verder te bespreken op de Algemene Vergadering. 

• De inkomsten voor de interland en triangulaire (in jaren waarbij de VTTL niet 
de organiserende instantie is) dienen om de kosten te dekken in de jaren 
dat de VTTL wel het evenement organiseert. Zodoende kunnen beide 
evenementen hopelijk break-even blijven draaien. 

• De 15.000 euro voorziening die momenteel in kosten wordt geboekt voor 
het bouwfonds zal jaarlijks bekeken worden in functie van de financiële 
situatie. 

c. Varia: in het addendum topsport zullen enkele wijzigingen aangevraagd worden bij 
Topsport Vlaanderen. 
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3. Personeelsdossiers 
a. Technisch Directeur Topsport: Pieter Geerts zal aan de taskforce voorgesteld 

worden als de nieuwe Technisch Directeur Topsport. Een definitieve beslissing van 
de taskforce zal volgen midden/eind januari 2025. 

b. Trainer topsportschool: in navolging van de verschuiving van Pieter Geerts, dient 
een nieuwe trainer voor de topsportschool aangeduid te worden. De eerste 
gesprekken hieromtrent werden opgestart.  

c. De evaluatiegesprekken met de Secretaris-Generaal en de Technisch Directeur 
Topsport worden nog ingepland in december.  
 

4. Voorbereiding Algemene Vergadering van 23 november in Zele 
a. Er werden geen interpellaties ingediend. 
b. De nodige rapporten werden tijdig doorgestuurd. Van de Technisch Directeur 

Topsport werd geen rapport ontvangen, maar hij zal aanwezig zijn op de algemene 
vergadering. 

c. Het nieuwe beleidsplan en bijhorende begroting liggen voor ter goedkeuring. 
 

5. Informatica 
a. Nieuw tornooiprogramma: een demonstratie van het nieuwe programma wordt 

ingepland bij de KBTTB.  
 

6. Koepel 
a. Nationale Loterij: het dossier kan eindelijk afgewerkt worden en zal nog in 2024 

ingediend worden. 
b. Controle rekeningen KBTTB: de controle zal gebeuren op 25 november om 20.00 

uur te Lichtervelde door Luc Albert en Evert Iserentant. 
c. Frederik Noppe bekijkt nog de vragen van de vorige NRvB zodat die ook 

beantwoord kunnen worden. 
d. Kalender 2025-2026: Hedwig Amelinckx heeft een eerste voorstel uitgewerkt. Dit 

wordt na de Algemene Vergadering nog besproken. 
e. Invullingen hoofdscheidsrechtertafel: er zijn enkele noodzakelijke wijzigingen 

doorgevoerd.  
 

7. Varia 
a. Vlaamse Kampioenschappen Veteranen: het nieuwe tornooi-programma vertoont 

nog enkele kinderziektes, maar heeft wel zijn nut bewezen op de Vlaamse 
Kampioenschappen Jeugd. Het programma zal opnieuw gebruikt worden op de 
Vlaamse Kampioenschappen Veteranen. Er wordt beslist om geen 
programmaboekje te voorzien, maar aan iedere deelnemer een overzicht te 
bezorgen van de eigen reeks (uurrooster, tafelindeling, scheidsrechter). 

b. Vlaamse Kampioenschappen Jeugd: er zijn enkele opmerkingen binnen gekomen 
dat de HS-tafel niet bevolkt werd met een effectieve hoofdscheidsrechter (volgens 



 

de lijst van actieve hoofdscheidsrechters). Verder te bekijken binnen de LAC die de 
officiële goedkeuring geeft. Er werd een korte bevraging opgesteld voor de spelers. 
De resultaten hiervan worden nog verwerkt. 

c. Beleidsfocus jeugdsport: alle dossiers werden ingediend en verwerkt. Ondertussen 
zijn ook de toegekende bedragen voor de clubs berekend. Het bestuur is unaniem 
akkoord met de berekening. De uitbetaling aan de clubs zal geschieden 
begin/midden december.  

d. Bouw: een brief van GO! werd ontvangen met daarin de melding dat zij momenteel 
geen verdere inspanningen meer gaan leveren. Marc Gijs heeft gereageerd deze 
beslissing te betreuren en gaf daarin ook aan dat de VTTL wel degelijk nog intenties 
heeft om een eigen toptrainingshal uit te bouwen. 

e. VTM-programma “Kan ik het ook?”: Het bestuur is akkoord om in dit verhaal mee in 
te stappen. Er wordt nog een sponsor gezocht om zo de kosten deels/volledig te 
kunnen dekken. 

f. Awards: er wordt geopperd om de trofee voor (jeugd)speler/speelster van het jaar 
alleen nog maar toe te kennen bij uitzonderlijke prestaties. Dit wordt verder 
besproken na de AV van 23 november. 
 

Einde vergadering: 19.35 uur 

Verslag opgemaakt door 
Frederik Noppe 
VTTL / SG 


